
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 6. juli 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 406
Kan ministeren redegøre for, hvordan elever på gymnasiale uddannelser skal prioritere,
såfremt de alene ønsker et erhvervsgymnasialt tilbud samtidig med, at der stilles krav om
prioritering af 2-4 skoler afhængigt af modellen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Thiesen (NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Thiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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